
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 23. října 2019 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

 

 

 

Přítomni: p. Matička, p. Cerovská, p. Randa, p. Brož a p. Franče 

 

 

Omluveni: Ing. Hora, p. Smolka 

 

Hosté:    Ing. Kubicová, p. Pizinger, Mgr. Soukup 

 

 

 

Program:  

 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Návrh na přijetí úvěru 
4. Informace o požadavcích na rozpočet Města Chodova na rok 2020 (ústní 

informace) 

5. Organizační záležitosti 
6. Diskuse, závěr 

 

ad 1) Předseda finančního výboru p. Matička přivítal přítomné členy FV, hosty, 

omluvil Ing. Horu a p. Smolku a zahájil jednání. Předložil program jednání, 

který rozšířil o návrh rozpočtových změn na rok 2019. Členové FV 

odsouhlasili. 

 

ad 2) Kontrola usnesení – konstatováno, že usnesení FV č. 7,8 a 9/2019 byla 

projednána zastupitelstvem města dne 12.9.2019 - splněno 

 

ad 3) Návrh na přijetí úvěru na investiční akci „ZUŠ, ul. Dukelských hrdinů, 

Chodov“ od České spořitelny předložila Ing. Kubicová. Dotazy nebyly k tomuto 

tématu, předseda tedy předložil návrh usnesení č. 10/2019, které bylo přijato 

5ti hlasy. 

 

ad 4) Návrh rozpočtových změn na rok 2019  přednesl a podrobně okomentoval p. 

Pizinger. Jedná se o potřebu zpracovat znalecký posudek na teplofikační 

zařízení města, oprava komunikace v Okružní ulici, rekonstrukce komunikace 

v Revoluční ulici a oprava veřejného osvětlení v Revoluční ulici. Diskutovali 

p. Franče a p. Brož k bodu oprava komunikace v Okružní ulici, upřesnění místa 

a zda jde i o parkování. Dotazy zodpověděl p. starosta. P. Randa měl dotaz 

k bodu zpracování znaleckého posudku – kdo nechává v soudním sporu 

zpracovávat znalecké posudky – vysvětlil starosta. Dále se zapojila do 

diskuse Ing. Kubicová s informací, že rozpočtové změny budou financovány ze 

zvýšených příjmů roku 2019.  

P. Matička předložil návrh usnesení č. 11/2019, které bylo přijato 5ti hlasy. 

 

ad 5) Informaci o zpracovávaném rozpočtu na rok 2020, přednesla Ing. Kubicová. 

Doplnil p. starosta poděkováním Ing. Kubicové za práci na sestavování 

rozpočtu, hovořil o celkové finanční situaci ve státě, která se promítá do 

financování obcí, o očekávaném oslabování příjmů z loterie, dále je nejisté 

financování v oblasti veřejně prospěšných prací – bylo by nutné hradit 

zaměstnance na úklid města. Plně jsou zajištěny v rozpočtu potřeby organizací 

městských organizací a společností. 

 P. Matička předložil návrh usnesení č. 12/2019, které bylo přijato 5ti hlasy.  

 

ad 6) Organizační záležitosti:  

- Finanční výbor se dohodnul na změně začátku jednání, napříště se bude 

scházet od 15.00 hodin. 



 

ad 7) Diskuse – bez příspěvků do diskuse. 

P. Matička poděkoval za práci a ukončil jednání finančního výboru. 

 

 

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 

 
 


